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 Protokół nr XXIII/1/12 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 28.06.2012r. 

O godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański dokonał otwarcia XXIII sesji 
Rady Gminy Grodzisko Dolne. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13-tu radnych (na 15-
osobowy ustawowy skład Rady Gminy), co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może 
podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni usprawiedliwieni Radni: Bechta Teresa, Kasprzak Katarzyna. 

Przywitał Radnych Rady Gminy i zaproszonych Gości oraz poddał pod głosowanie 
protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy, odbytej   w dniu  29 maja 2012r. Za jego przyjęciem 
głosowali wszyscy radni obecni na sesji (13 głosów „za”).  

Następnie  przedstawił porządek obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

W sprawie porządku obrad głos zabierali:  

1. Wójt Gminy wnioskował o poszerzenie porządku obrad o dodatkowy podpunkt w punkcie 
5   o treści: 

„4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Leżajskiego na działalność bieżącą 
Muzeum Ziemi Leżajskiej,” 

Nie zgłoszono innych wniosków. 

Za przyjęciem wniosku Wójta Gminy głosowało 13-tu radnych Rady Gminy. 

Po wprowadzeniu dodatkowego podpunktu w punkcie 5 porządek obrad przedstawiał się 
następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

2. Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie między sesjami. 

3. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności finansowej Gminy za 2011r. oraz głosowanie nad 
wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 
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2) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2012r., 

3) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Grodzisko Dolne. 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Leżajskiego na działalność bieżącą 
Muzeum Ziemi Leżajskiej. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie  sesji. 

Realizacja porządku obrad:  

Ad. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że punkt pierwszy porządku obrad uważa za zrealizowany. 

Ad. 2 Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Jacek Chmura przedstawił informację o swojej pracy w okresie  

międzysesyjnym. 

Ad. 3 Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego. 

Pani Inspektor Maria Pieniążek – w imieniu Wójta Gminy - przedstawiła informację o stanie 
mienia komunalnego gminy Grodzisko Dolne na koniec 2011 roku. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych (wszyscy obecni na sesji). 

Ad. 4 Rozpatrzenie sprawozdania z działalności finansowej Gminy za 2011r. oraz 
głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
absolutorium. 

Pani Barbara Jużyniec Skarbnik Gminy - w imieniu Wójta Gminy - przedstawiła sprawozdanie 
finansowe za 2011r. oraz sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Grodzisko Dolne za 
2011r.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Rydzik odczytał opinię Komisji Rewizyjnej          
w sprawie sprawozdania  z wykonania budżetu gminy Grodzisko Dolne za 2011 rok                   
i sprawozdania finansowego gminy Grodzisko Dolne za 2011 rok oraz projekt uchwały            
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w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy za rok 2011 wraz ze 
sprawozdaniem  z wykonania budżetu. 

Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej                
w Rzeszowie dotyczącą przedłożonego przez Wójta Gminy sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy za 2011r. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Uchwała nr XXIII/167/12 w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy za 
rok 2011 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu /w wersji zaproponowanej/ - 
została przyjęta 13-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Rydzik odczytał  wniosek Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za rok 2011. 

Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec odczytała uchwalę Regionalnej Izby Obrachunkowej             
w Rzeszowie pozytywnie opiniującą wniosek Komisji Rewizyjnej  o udzielenie Wójtowi Gminy 
absolutorium. 

Nie zgłoszono zapytań. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Rydzik przedstawił  projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2011. 

W dyskusji nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy  głos zabierali: 

Radny Ryfa Stanisław podziękował Pani Skarbnik za jej wkład pracy w przygotowanie 
sprawozdań i za udzielanie wyczerpujących wyjaśnień. Podziękował też Panu Wójtowi za 
jego ciężką pracę na rzecz rozwoju Gminy, w tym za częste wyjazdy i starania o pozyskanie 
jak największych środków finansowych dla budżetu Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o obowiązującej procedurze głosowania nad 
udzieleniem Wójtowi Gminy absolutorium (głosowanie  jawne, bezwzględną większością 
głosów).  

Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXIII/168/12 w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2011    
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 13-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowi Gminy uzyskania absolutorium, ale także 
utrzymania wysokiego tempa rozwoju Gminy. Dokonał krótkiego podsumowania pracy 
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Wójta Gminy od czasu objęcia przez niego tej funkcji. Stwierdził, że prawie wszystkie obiekty 
użyteczności publicznej zostały wyremontowane, mamy dobry stan większości dróg, 
powstają  nowe obiekty użyteczności publicznej  tj. nowe odcinki kanalizacji, oczyszczalnia 
ścieków, Szkoła Podstawowa w Wólce Grodziskiej, nowe boiska i place zabaw itp. 
Podziękował Wójtowi Gminy za jego ciężką pracę na rzecz Gminy. 

W podsumowaniu omawianego punktu obrad Wójt Gminy Jacek Chmura powiedział: 
„Staramy się wykorzystać wszystkie szanse i możliwości jakie się przed nami otwierają.” 
Podkreślił, że udało się wiele osiągnąć dzięki temu, że zawsze staraliśmy się stosować do 
przysłowia „Zgoda buduje, niezgoda rujnuje”. W swoich staraniach mieliśmy duże wsparcie 
Pana Posła na Sejm RP Zbigniewa Rynasiewicza, Radnego Sejmiku Województwa 
Podkarpackiego Pana Stanisława Bartnika oraz Radnego Rady Powiatu Leżajskiego Józefa 
Majkuta’.  

Podziękował wszystkim za wyświadczoną pomoc i wsparcie w jego działaniach na rzecz 
Gminy. 

Ad. 5  Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

2) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2012r., 

3) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Grodzisko Dolne. 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Leżajskiego na działalność bieżącą 
Muzeum Ziemi Leżajskiej. 

Ad. 5.1 Referent ds. ochrony środowiska i gosp. wodnej Barbara Danak – w imieniu Wójta 
Gminy - przedstawiła przygotowany przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej             
sp. z o.o. w Grodzisku Dolnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków.  

W dyskusji nad projektem omawianej uchwały głos zabierali: 

Sołtys Jan Bielecki zapytał o przeglądy hydrantów na sieci wodociągowej. 

Kierownik w Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej Józef Jagustyn wyjaśnił, że przeglądy 
powinny być przeprowadzone co najmniej 1 raz w roku. Zwrócił się do strażaków  
z miejscowych jednostek OSP o udział w przeglądach – dzięki temu będą znali rozmieszczenie 
hydrantów w terenie, co w przypadku pożaru jest bardzo ważne. 

Radny Feliks Joniec zgłosił uwagi do zapisów zawartych w regulaminie w § 19 ust. 3. Jego 
zdaniem należy ten zapis skreślić lub dostosować do procedur obowiązujących przy 
uzgadnianiu dokumentacji dot. budowy przyłączy. 
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Kierownik Jagustyn zgodził się z zastrzeżeniami radnego Jońca. Jego zdaniem projekt na 
przyłącz powinien być uzgodniony przed wydaniem warunków zabudowy. W § 24 
sformułowanie jest prawidłowe, a § 19 i § 22 trzeba przeredagować. 

Radny Józef Nicpoń zapytał: Czy sprawy poboru wody z hydrantów na cele p.pożarowe są 
zapisane w umowie, czy też wynikają z ogólnie obowiązujących przepisów? 

W odpowiedzi na pytanie radnego Nicponia powiedział, że to gmina zwiera umowy  
z jednostkami OSP, w których reguluje sprawy poboru wody do celów p.pożarowych. 

Wójt Gminy zgłosił wniosek o ponowne przekazanie projektu regulaminu do Komisji, celem 
jego dopracowania. 

Radny Ryfa Stanisław poruszył sprawę przyłączeń nowo wybudowanych domów do sieci 
wodociągowej i kanalizacyjnej. Zapytał: Czy taki inwestor nie mógłby na własny koszt 
wykonać sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, a potem zwrócić się do Gminy o refundację? 

Odpowiedź Wójta Gminy: Miasto Rzeszów zawiera w takiej sytuacji umowy przedwstępne,   
w których określa warunki wykonania takich przyłączy. My też przymierzamy się do przyjęcia 
takiego rozwiązania. Niestety jeżeli ktoś dopiero myśli rozpoczynać budowę – to Gmina nie 
będzie gwarantować wykonania sieci przed rozpoczęciem budowy, czy w trakcie robót. 
Dopiero po zakończeniu budowy Gmina będzie zawierać umowy przedwstępne, ewentualnie 
budować sieć w danym miejscu. 

Sołtys T. Mazurek zwrócił uwagę, że często hydrant stoi na prywatnej działce i właściciele nie 
chcą wpuścić strażaków wykonujących przeglądy. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w umowach na dostawę wody będzie zawarty zapis o obowiązku 
udostępniania hydrantu do  przeglądu lub na cele p.pożarowe. 

Radny Kulpa Stanisław: Hydranty stoją w różnych miejscach, często w krzakach i są 
niewidoczne od drogi. Strażacy często nie wiedzą, gdzie szukać hydrantu. Najgorzej jest  
w przypadku pożaru, kiedy trzeba szybko zlokalizować źródło wody. 

Kierownik Jagustyn powiedział, że właściciel posesji powinien oznaczyć hydrant tak, żeby był 
widoczny od drogi. Można opracować mapy z zaznaczeniem sieci i hydrantów dla wszystkich 
jednostek OSP. 

Wójt Gminy pochwalił pomysł oznaczania miejsc przebiegu sieci i usytuowania hydrantów 
oraz opracowania map dla OSP. 

Poprosił o przekazanie tej informacji członkom Zarządu OSP celem rozpropagowania wśród 
strażaków. 
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Sołtys T. Mazurek zwrócił uwagę, że przy każdej remizie OSP powinny być oznaczenia „uwaga 
straż”. 

Wójt Gmina zadeklarował, że będą takie oznaczenia przy drodze powiatowej. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Przewodniczący obrad Jerzy Gdański poddał pod głosowanie wniosek Wójta Gminy                 
o przekazanie projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków” do komisji 
celem jego dopracowania. 

Za wnioskiem głosowało11 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. Wniosek został przyjęty. 

Ad. 5.2-4 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekty 
uchwał: 

Ad. 5.4) w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Leżajskiemu na działalność bieżącą 
Muzeum Ziemi Leżajskiej  

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy udzielenia wsparcia finansowego w kwocie 5 tys. 
zł do bieżącej działalności Muzeum Ziemi Leżajskiej. 

Nie zgłoszono uwag. 

Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXIII/169/12 w sprawie  udzielenia pomocy Powiatowi Leżajskiemu na 
działalność bieżącą Muzeum Ziemi Leżajskiej /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 
12  głosami „za”, przy 1 wstrzymującym się  i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5.2) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok bieżący 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

Radny Konieczny zapytał o przeznaczenie środków w kwocie 57 tys. zł w dziale transport  
i łączność. 

Wójt Gminy wyjaśnił przeznaczenie tych środków. Powiedział, że konieczny jest remont drogi 
„Na Bownika” i trzeba zabezpieczyć w budżecie Gminy środki na jego wykonanie. Dlatego 
wszędzie szukamy oszczędności. 

Radny Ryfa Stanisław: „Trzeba sobie nawzajem pomagać, jeżeli na którymś sołectwie 
występuje pilna potrzeba. 

Wójt Gminy uznał głos radnego Ryfy za bardzo budujący. Trzeba sobie pomagać również 
wtedy, kiedy któreś sołectwo potrzebuje drzewa z lasu gminnego. 
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Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXIII/170/12 w sprawie  dokonania zmian w budżecie Gminy na rok bieżący    
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 13  głosami „za”  i stanowi załącznik do 
protokołu. 

Ad. 5.3)  w sprawie zmiany wieloletniego planu finansowego Gminy Grodzisko Dolne, 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXIII/171/12 w sprawie zmiany wieloletniego planu finansowego Gminy 
Grodzisko Dolne /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 13  głosami „za”  i stanowi 
załącznik do protokołu. 

Ad. 6  Interpelacje i zapytania. 

Nie zgłoszono zapytań i interpelacji. 

Ad. 7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

W punkcie 7 porządku obrad głos zabierali: 

Radny Zbigniew Konieczny zapytał: Co z remontem dróg powiatowych? W Chodaczowie 
droga powiatowa jest zrujnowana, są załamania asfaltu. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie zna harmonogramu remontu dróg powiatowych, bo to Zarząd 
Powiatu odpowiada za ich stan. Zaproponował, aby o to pytać radnego Rady Powiatu 
Leżajskiego. 

Radny Jerzy Gdański wnioskował o ujęcie w przyszłorocznym budżecie Gminy środków 
finansowych na remont drogi „Na Cmentarz”. 

Radny Stanisław Kulpa zgłosił, że po każdej ulewie na drodze powiatowej są trzy baseny      
(k. Kornafla, k. Wikiery i na krzyżówce)) 

Pani sołtys z Grodziska Górnego Monika Ślanda zgłosiła, że trzeba przeczyścić studzienki 
odpływowe, bo pozarastały trawą.   

Wójt Gminy potwierdził występowanie problemu kałuż na drodze powiatowej po każdej 
ulewie. Największy problem występuje na krzyżówce w Grodzisku Górnym. 
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Faktycznie trzeba przeczyścić studzienki pod chodnikami, ale to nie rozwiąże całkowicie 
problemu. Przyczyną powstawania kałuż są zaniżenia w powierzchni jezdni. 

Sołtys Bechta Kazimierz zgłosił, że na drodze powiatowej z Kopań do Wólki Grodziskiej jest 
oberwane pobocze (krzyżówka w Zmysłówce w stronę Wólki Grodziskiej). 

Sołtys Jan Bielecki poinformował, że Pan Przeszło uruchomił sklep w budynku Remizy OSP  
w Grodzisku Nowym i stara się o zezwolenie na alkohol. Jeżeli nie dostanie zgody to sklep 
może się rozlecieć. 

Odpowiedź Wójta Gminy: Osoba ta była świadoma, że wynajmuje lokal bez pozwolenia na 
alkohol. To Rada Gminy w uchwale określa warunki usytuowania punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych i ten lokal jest wyłączony ze sprzedaży alkoholu, bo po sąsiedzku jest 
Centrum Kształcenia Informatycznego dla dzieci i młodzieży. 

Przewodniczący obrad Jerzy Gdański odczytał pismo Pana Przeszło w sprawie umożliwienia 
mu sprzedaży alkoholu (piwa) w sklepie znajdującym się w remizie OSP w Grodzisku Nowym. 

Poinformował, że do kompetencji  Rady Gminy nie należy wydawanie zezwoleń, a jedynie 
uchwalanie limitu punktów sprzedaży alkoholu  i ustalanie zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży napojów alkoholowych. Zapytał radnych Rady Gminy: Czy opowiadają się za 
zmianą uchwały nr XX/151/12 z dnia 30 marca 2012r.  w sprawie ustalenia liczby punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych, ich usytuowania na terenie Gminy Grodzisko Dolne oraz 
ustalenia miejsc zakazu spożywania napojów alkoholowych. 

Za zmianą uchwały nie głosował nikt, przeciwko zmianie głosowało 3 radnych, 10 wstrzymało 
się od głosu. 

Wójt Gminy podał harmonogram zebrań wiejskich jakie odbędą się w m-cu lipcu br. we 
wszystkich sołectwach na terenie Gminy. 

Poinformował, ze tematem zebrań będą następujące sprawy: 

1. Przegłosowanie wniosku w sprawie podziału funduszu sołeckiego na rok 2013. 
2. Zebranie opinii i wniosków w sprawie projektu statutu sołectwa. 

3. Informacja o budżecie Gminy na rok bieżący. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy zwrócił się do sołtysów Chodaczowa i Grodziska Nowego o zawarcie umów          
z mieszkańcami sołectw na wykonanie przyłączy kanalizacyjnych. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek  Ochotniczej Straży Pożarnej w Chodaczowie, 
Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Chodaczów oraz Koła Gospodyń Wiejskich w Chodaczowie         
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o uwzględnienie w przyszłorocznym budżecie Gminy środków w kwocie ok. 60 tys. zł               
z przeznaczeniem na budowę „Grzybka- wiaty tanecznej” w tej miejscowości. 

Radny Józef Nicpoń zgłosił, że na krzyżówce drogi Bartniczej z drogą powiatową trzeba 
nawieźć kamieniem i umocnić pobocze. 

Sołtys Marzena Czech zwróciła uwagę, że rozjazd rozjeździły ciężkie samochody. 

Wójt Gminy potwierdził, że faktycznie rozjazd wymaga poprawy. 

Radny Nicpoń Józef zadał dwa pytania: 

1. Czy to prawda, że od nowej kadencji w wyborach do samorządu gminnego będą 
obowiązywały okręgi jednomandatowe? 

2. Czy projekt adaptacji remizy w Podlesiu na filię ŚDS  został prawidłowo wykonany, skoro 
teraz na etapie przeprowadzania przetargu zgłoszonych jest ok. 12 zapytań? 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Jacek Chmura: 

Ad. 1 Potwierdził, że prawdopodobnie głosowanie w wyborach samorządowych będzie 
przeprowadzone w wyborach jednomandatowych.   

Ad. 2 Potwierdził, że wystąpiły pewne problemy, ale bez wpływu na wynik przetargu. 

Sołtys Tadeusz Mazurek poruszył sprawę dalszego funkcjonowania kioskoprzystanku  
w Grodzisku Dolnym „Miasteczku”. Zapytał: Co będzie z ubikacją na przystanku, skoro sklep 
został zlikwidowany? 

Odpowiedź Wójta Gminy: Do czasu rozstrzygnięcia przetargu na wynajem lokalu ubikacją 
będzie administrowało Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej. 

Sołtys Stanisław Wojtyna zgłosił, że Pan Konieczny wozi piasek samochodami o dużym 
tonażu i rozbija drogi. 

Odpowiedź Wójta Gminy: Pan Konieczny otrzymał pozwolenie na wywóz piasku ciągnikiem    
z przyczepą a nie dużym samochodem. Powinien stosować się do warunków zawartych          
w pozwoleniu. 

Radna Anna Cisek zgłosiła, że przy drodze „Na Bujniaka” jest wyrwa. 

Radny Jerzy Gdański  zwrócił uwagę na obrywające się pobocze drogi powiatowej na odcinku 
od Grodziska Górnego w stronę Leżajska. Poprosił o interwencję w Powiecie. 

Odpowiedź Wójta Gminy: Powiat twierdzi, że nie ma pieniędzy na remonty dróg 
powiatowych. Gmina też nie ma na tyle środków finansowych, żeby wchodzić z remontami 
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na nie swoje drogi. Sytuacja z drogą powiatową jest coraz gorsza. Gmina będzie musiała 
niestety więcej środków finansowych przeznaczyć na drogi powiatowe kosztem innych 
gminnych inwestycji.  

Radny Feliks Joniec zapytał: Czy na  zebraniach wiejskich nie  powinno się apelować do 
mieszkańców o przekopywanie rowków i odprowadzanie wody z poboczy dróg do rowów? 
Ewentualnie można zlecić to Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej – bo inaczej drogi się 
zniszczą.  

Odpowiedź Wójta Gminy: Te sprawy są omawiane na zebraniach wiejskich, ale prośby  
o odprowadzanie wody z dróg na odcinku przynajmniej własnej posesji trafiają  do 
niewielkiej grupy mieszkańców, bo w zebraniach wiejskich uczestniczy niewielu mieszkańców 
sołectwa. 

Radny Ryfa Stanisław zaproponował, żeby na którąś z sesji zaprosić Starostę Leżajskiego. 
Niech się tłumaczy za stan dróg powiatowych. 

Przewodniczący Rady Gminy  wyjaśnił, że jak najbardziej zaproszenie takie zostanie wysłane 
na sesje, na której omawiany będzie stan dróg. 

Nie  było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 8 Zamknięcie  sesji. 

Przewodniczący obrad podziękował wszystkim za udział w sesji. 

 O godz. 13.30 prowadzący obrady Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański ogłosił 
zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne. 

 

Protokolant        Przewodniczący obrad 

Janina Rydzik               Jerzy Gdański 

 

 

 

 

 

 


